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     Protokół Nr 303/2022  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 5 grudnia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu  

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

6. Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

7. Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

8. Daniel Kuźmiński – Projektant firmy AKINT Sp. z o.o. – połączenie za 

pośrednictwem programu do telekonferencji zoom us. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian  

w porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 22 dodatkowego wniosku o dokonanie zmian w planie wydatków 

na 2022 rok. 
 Rozpatrzenie w pkt. 20a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
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3. Wręczenie aktu mianowania dla nauczyciela Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy. 

4. Omówienie tematu dotyczącego wykonania dokumentacji projektowej dot. zadania 

pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

5. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą: „Odpłatne usługi 

medyczne z zakresu medycyny pracy dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2023 zamieszkałych w okolicach miasta Dębno. 

6. Wyrażenie zgody na przesunięcie terminu realizacji projektu pn. „Dostępny 

Samorząd – granty”, finansowanego ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój (PO WER) 2014-2020, Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi 

administracyjne z IV kwartału 2022r. na I kwartał 2023r. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Przegląd  

i konserwacja sprzętu gaśniczego” na rok 2023. 

8. Udzielenie pełnomocnictwa dla Pana Mirosława Kaup prowadzącego działalność 

gospodarczą pod firmą „Mirosław Kaup MIRPROBUD”, os. Piastów 11, 74-300 

Myślibórz, NIP: 5971573847, realizującego zamówienie obejmujące wykonanie 

zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji obejmującej rozbiórkę budynku 

magazynowego oraz kanału inspekcyjnego na terenie Domu Pomocy Społecznej dla 

Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu” oraz wyrażenie zgody 

właściciela obiektu/obiektów na rozbiórkę.  

9. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, tj. garażu o łącznej powierzchni 16,50 m2 w celu 

przechowywania pojazdu mechanicznego dla Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na okres do dnia 31.12.2023 r.  

10. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, tj. garażu nr 2 o łącznej powierzchni 16,22 m2  

w celu przechowywania pojazdu mechanicznego dla Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie na okres do dnia 31.12.2023 r.  

11. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im, Noblistów Polskich  

w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, tj. garażu nr 12 o łącznej powierzchni 5,98 m2  

w celu przechowywania pojazdu mechanicznego. 

12. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu z dotychczasowym 

najemcą w Zespole Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu.  

13. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Myśliborskiego na okres trzech lat. 

14. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego na okres pięciu lat. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

16. Pismo Dyrektora Centrum Usług Wspólnych z dnia 25 listopada 2022 roku znak 

sprawy: CUW.4170.41.2022.WjM w sprawie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na sukcesywne dostawy produktów żywnościowych do Domu Pomocy 

Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu na rok 2023. 

17. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na sprawowanie nadzoru autorskiego nad 

robotami i budowlanymi związanymi z realizacją zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową 

niezbędnej infrastruktury”. 
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenie zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu nr 123/226/2005 z dnia 31 października 2005 r.  

w sprawie ustanowienia wyróżnienia promocyjnego ZŁOTY ŻAGIEL i uchwalenia 

regulaminu przyznawania.  

20. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2023 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2023 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 

nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie, celem przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym. 

20a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

21. Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 30 listopada 

2022 roku znak sprawy: EDR.0533.10.2022.JS w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie rozliczenia częściowego z Wykonawcą publikacji książkowej nt. dziejów 

powiatu myśliborskiego i ujęcie tej zmiany w dotychczas obowiązującej umowie Nr 

EDR.0533.10.2022.JS. 

22. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

24. Sprawy różne. 

25.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian głosowało  

5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3 

Wręczenie aktu mianowania dla nauczyciela Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Dokonał wręczenia aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela na stopień 

nauczyciela mianowanego dla Pana – Rafała Dubika wychowawcy w Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Udzielił głosu wójtowi Gminy Nowogródek Pom. Panu Krzysztofowi Mrzygłodowi. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Przekazał, że Gmina złożyła wniosek o pozwolenie na wykonanie projektu remontu drogi  

z Giżyna do Nowogródka Pom. Na zadanie przeznaczono kwotę 130 000,00 zł. Zwrócił 

uwagę, że do realizacji zadania brakuje kwoty na zapłatę VAT tj. kwoty ok. 30 000,00 zł. 
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Poprosił o pomoc Gminie w realizacji przedmiotowego zadania. Przekazał, że pisemny 

wniosek w tej sprawie został skierowany do Zarządu Powiatu. 

Zaproponował zawarcie porozumienia w tej sprawie. Poprosił o szybkie rozstrzygnięcie 

wniosku. Odniósł się do kwestii wykonania projektu. 

Poruszył temat dotyczący drogi w kierunku m. Łubianka. Przekazał, że chodzi o aktualizację 

kosztorysu i przyjrzenie się projektowi jaki został wykonany. Projekt budowlany został 

wykonany w 2008 roku, droga przebiega od m. Łubianka poprzez Karsko do m. Nowogródek 

Pom. łącznie z rondem, które znajduje się w centrum miejscowości na którym znajduje się 

basen przeciwpożarowy. Całość stanowi jeden projekt. Dotychczasowe inwestycje jakie były 

wykonywane nie obejmowały ronda.  

Przekazał, że chciałby dokonać wyłączenia wykonania ronda, na którym znajduje się basen 

przeciwpożarowy z projektu. Przekazał, że przebudowa tego ronda wiąże się z ogromnymi 

kosztami finansowymi, szacując byłaby to kwota ponad 4 mln zł. Ponadto koncepcja jaka 

została przyjęta w projekcie nie jest do końca słuszna. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o pozwolenie na budowę, to chciałby je zakończyć lecz wykonując 

prace w m. Łubianka wyłączając wykonanie ronda. Droga od wiaduktu wraz z przebudową 

ronda musiałaby być od nowa zaprojektowana. 

  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał Naczelnika Wydziału Dróg o możliwość podziału zadani na etapy i wykonanie 

zadania z wyłączeniem ronda? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że zadanie zostało podzielone na etapy. Dwa z nich zostały już wykonane. 

Podział kolejnych odcinków jest możliwy. Zadanie nie musi być wykonane w całości. Można 

zakończyć je na etapie z wyłączeniem ronda. Jeżeli wykonamy część zadania, nie wykonamy 

reszty, a pozwolenie samoczynnie wygaśnie wówczas zadanie zostanie zakończone. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Przekazał, że obowiązujące pozwolenie blokuje możliwość wykonania nowego projektu dla 

ronda. Jednak nie chce rezygnować z remontu drogi kierunku m. Łubianka. Poprosił  

o weryfikację kosztorysu. Zauważył, że projekt został wykonany w 20008 roku, przy 

wykonaniu poszczególnych odcinków kosztorys był aktualizowany, jednak nie było wówczas 

takich dużych wzrostów cen towarów i usług. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że należy się zastanowić z jakiego programu będzie uzyskane dofinansowanie, 

gdyż każdy z nich ma inne wymogi.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy remont przepustu był ujęty w dokumentacji? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie. Przekazał, że musi sprawdzić jaki jest jego stan, gdyż być może w 2008 

roku nie wymagał on żadnych prac konserwacyjnych. Zauważył, że na pozostałych odcinkach 

dokumentacja jest prawidłowa. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że dokumentacja obejmuje pozwolenie na budowę w tym przebudowę ronda  

w m. Nowogródek Pom. Przekazała, że wniosek Pana Wójta jest taki, aby wykonać 

inwestycję bez ronda wyłączając je w sposób formalny z zadania. 
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Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Przekazał, że nie ma konieczności wyłączenia z zadania ronda. Zwrócił uwagę na zbyt 

wysokie koszty wykonania przebudowy ronda.  

Poruszył temat zagospodarowania placu przy wjeździe do m. Karsko obok krzyża. W tej 

lokalizacji rozszerza się pas drogowy i działka po prawej stronie należy w całości do Powiatu.  

Mieszkańcy Karska wystosowali pismo w sprawie zagospodarowania tego terenu. Gmina 

podejmuje działania w tej sprawie, zostanie wykonany chodnik i zagospodarowany skwer. 

Poinformował, że wystąpi z wnioskiem do Powiatu o przejęcie przez Gminę Nowogródek 

Pom. i wydzielenie pasa drogowego. Podał informacje na temat planu zagospodarowania 

przedmiotowego terenu. 

Poruszył temat drogi do Barlinka z m. Karsko. Przekazał, że na drodze znajduje się wiele 

muld w związku z wylewanym asfaltem, obejmuje to odcinek 2,5 km. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że poprosił firmę EMULEX, która wykonywała prace na tym terenie  

o wycenę remontu tego odcinka drogi, która wskazała, że byłaby to kwota ok. 1,9 mln zł. 

Zwrócił uwagę na stan nawierzchni na tym odcinku i lokalizację drogi. Jest to odcinek, na 

którym występuje duże zawilgocenie i nawierzchnia ulega szybszej erozji. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Zwrócił uwagę, że droga jest wskazywana jako jedna z najbardziej niebezpiecznych w tym 

rejonie. Zgodził się z Naczelnikiem, że nawierzchnia ulega degradacji przez występującą 

wilgoć z uwagi na teren zalesiony i brak nasłonecznienia. Przekazał, że można przeprowadzić 

rozmowy z Nadleśnictwem w kwestii wycięcia części drzew, aby droga była bardziej 

nasłoneczniona.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odniósł się do prac jakie zaproponowano, aby wykonać na drodze, które będą wystarczające, 

gdyż konstrukcja drogi jest dobra są to położenie warstwy wyrównawczej i położenie dwóch 

warstw emulsji. Wykonania będą wymagały zjazdy do lasu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zgłosił uwagę do Zarządu dotyczącą komentarzy dotyczących jego osoby oraz rozmów  

w temacie osób stosujących przemoc w odniesieniu do Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach. Zauważył, że był pracownikiem tej jednostki i wnoszone 

uwagi również dotyczą jego osoby. Poinformował, że jego adwokat przejrzał wszystkie tomy 

akt dotyczących MOW, nie pada w nich ani razu jego nazwisko. Podobnie jest z wieloma 

innymi nazwiskami osób, które tam pracowały i ich nazwiska również w nich nie padają. 

Nazywanie byłych pracowników „przemocowcami” i że nie należy im się żadna inna praca 

jest to nie na miejscu. Poprosił o nie wygłaszanie tego typu wypowiedzi. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Przekazał, że wypowiedzi w tej sprawie nie były 

podejmowane na posiedzeniu Zarządu. Temat dotyczący zaistniałej sytuacji w MOS 

Smolnicy, był poruszony na spotkaniu z radnymi. Zwrócił uwagę, że żaden z radnych nie jest 

w stanie wypowiadać się na temat przemocy, gdyż nikt z nich nie przebywał w jednostce, od 

tego są organy ścigania, które badają te sprawy. 
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Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że nie można wykonywać sądu kapturowego i należy poczekać na rozstrzygnięcia 

spraw sądowych. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że składał zapytania dotyczące zatrudnienia i wydatków jakie poniesiono na 

placówkę. Na Zarządzie Powiatu nie poruszano jednak tematu przemocy, jedynie 

informacyjnie poruszono kwestię prowadzonych postępowań prokuratorskich. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu przekazano informacje dotyczące wszczętego 

postępowania prokuratorskiego. Na spotkaniu z radnymi poruszono temat dotyczący 

zdarzenia mającego miejsce w MOS Smolnicy. Przekazała, że niezwłocznie po powzięciu tej 

informacji wystosowano pismo do dyrektora placówki z prośbą o wyjaśnienia. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.4 

Omówienie tematu dotyczącego wykonania dokumentacji projektowej dot. zadania pn. 

„Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek Członka Zarządu  - Mariusza Norsesowicza w sprawie zaproszenia na 

posiedzenia Zarządu Powiatu Prezesa Zarządu Firmy AKINT Sp. z o.o. Pana Krzysztofa 

Kozłowskiego – połączenie w formie zdalnej oraz zaproszenie na posiedzenie Zarządu 

Powiatu pracowników Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, którzy dokonali 

uzgodnień zmiany założeń projektowych z wykonawcą dokumentacji projektowej dot. 

zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

We wniosku Członek Zarządu prosi również o przedstawienie wszelkiej dokumentacji 

związanej ze zmianą przedmiotu zamówienia dot. opracowania dokumentacji technicznej 

m.in. w zakresie przebudowy konstrukcji dachu oraz pogłębienia fundamentów. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Przedstawił pismo Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

przekazujące dokumentację dotyczącą zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu”. 

(Dokumentacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Na posiedzenie połączono w formie zdalnej Projektanta  Firmy AKINT Sp. z o.o. Pana 

Daniela Kuźmińskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o zadawanie pytań w sprawie dotyczącej wykonania dokumentacji projektowej 

zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że otrzymaliśmy informację, o analizie przeprowadzonej przez firmę AKINT  

i ekspertyzy części więźby dachowej budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Zapytał, czy w związku z obciążeniami więźba dachowa i pokrycie dachowe wymaga 

wymiany? 
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Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że na bazie ekspertyz i ponownych odkrywek, które przeprowadzili 

konstruktorzy firma podtrzymuje stanowisko w zakresie konieczności wymiany więźby 

dachowej. Istniejąca więźba dachowa nie jest w dobrym stanie technicznym, założenie 

projektowe obejmuje dostosowanie poddasza użytkowego. Aby taki cel zrealizować 

konieczna jest budowa windy wewnętrznej. Dodatkowe obliczenia stwierdziły jednoznacznie, 

że  jeżeli chcemy aby to poddasze stało się poddaszem użytkowym z funkcją dostosowania do 

codziennych czynności jest konieczność wymiany stropu jak i więźby dachowej. Inaczej 

poddasze nie jest możliwe do dalszej eksploatacji i użytkowania.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy gdybyśmy nie robili nic w tym budynku, czy istnieje zagrożenie związane  

z problemem budowlanym w budynku jeżeli zostanie on pozostawiony w taki stanie w jakim 

jest? 

 

Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jeżeli budynek pozostałby w takim stanie w jakim jest, ewentualnie 

wykonując remont bez dodania dodatkowych funkcji, bez prac związanych z budową 

dźwigów, prac związanych z adaptacją poddasza to budynek jako sam jest do użytku, nie 

grozi mu żadna katastrof budowlana.  

Jednakże, aby zrealizować zamierzenie i zakładaną funkcję jest to konieczne, bez tego nie ma 

możliwości, aby zmieścić się funkcjonalnie w tej przestrzeni budynku, co za tym idzie pod 

względem bezpieczeństwa.  
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że firma podpisując umowę nie miała świadomości jaki jest zakres prac. Odczytał 

treść pisma firmy AKINT Sp. z o.o. z dnia 27.09.2022r. dotyczące realizacji umowy nr 

IZM/132/122/2022 na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej – Przebudowa 

budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu, w którym wnioskuje się o wydłużenie 

czasu realizacji umowy o dodatkowe 2 miesiące.  

Zapytał, jaka jest różnica w kosztach remontu budynku w kształcie w takim jaki jest i jakie 

były pierwotne założenia, a kosztem przebudowy całego budynku poprzez wymianę dachu, 

stropu i fundamentów? 

 

Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w ubiegłym tygodniu poczyniono wstępne ustalenia, gdzie zadeklarowano, 

iż zostanie przygotowany szacunkowy kosztorys według założeń inwestycyjnych na bazie 

wskaźników inwestycji budowlanych. Ten dokument będzie gotowy 7.12.2022r. Wówczas 

będzie można zapoznać się z zakładanymi kosztami.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

W związku z tym, że przeprowadzono ekspertyzy, które wskazały na stan więźby dachowej 

budynku, która w ocenia projektanta jest do wymiany w kontekście przedmiotu zamówienia, 

w którym jednym z ważniejszych punktów była adaptacja poddasza to jeżeli nie zdecydujemy 

się na poszerzenie zakresu modernizacji budynku i wymianę więźby dachowej to adaptacja 

poddasza nie będzie możliwa? 

 

Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jeżeli Państwo zdecydujecie się na adaptację poddasza, czyli również na 

budowę windy to więźba wymaga wymiany, natomiast jeżeli poddasze pozostanie 

nieużytkowe i zostanie wykonany jedynie remont budynku, to więźba jest zdatna do dalszego 

użytku. Jednak nie możemy wtedy ingerować w dach i naruszać jego elementów, ani 
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budować windy. Co za tym idzie, to na pewno nie zmieścimy zakładanych przez Państwa 

funkcji w tym budynku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy przy wykonywanej ekspertyzie, zakładano funkcję dla poddasza? 

 

Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że tak, w momencie wykonania ekspertyzy konstruktor sprawdzał obiekt pod 

kątem możliwości jego adaptacji i rozbudowy celem realizacji przyjętego zamierzenia 

budowlanego. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na wykazaną w dokumentach funkcję poddasza i duże obciążenie stropu z tym 

związane. Odczytał wnioski i zalecenia wykazane w ekspertyzie. Zauważył, że wskazano  

w niej jedynie wzmocnienie dachu a nie jego wymianę. 

 

Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że ostateczna akceptacja koncepcji i układu funkcjonalnego była dokonana, 

dużo później niż wymieniona przez Członka Zarządu ekspertyza. Przekazał, że zweryfikuje tę 

informację. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przygotowanie informacji na temat kosztów remontu budynku w porównaniu  

z kosztami przebudowy obiektu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że podjęto decyzję o zakresie realizacji zadania i wykonawca realizuje 

zapisy umowy jaka zgodnie z tym została zawarta. Firma była zobowiązana w umowie do 

dokonania niezbędnych analiz co zostało wykonane. W wyniku tych analiz i ekspertyz są 

takie, a nie inne wymogi. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, jeżeli nie przebudujemy poddasza to nie możemy zamontować wind w budynku? 

 

Daniel Kuźmiński – Projektant Firmy AKINT Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że bez podniesienia dachu nie uda się zmieścić w budynku szybu windowego. 

 

Następnie zakończono połączenie zdalne z Panem Danielem Kuźmińskim – Projektantem 

Firmy AKINT Sp. z o.o. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedstawionej dokumentacji przez Centrum Usług Wspólnych. Zwrócił 

uwagę na wniosek radnych Rady Powiatu z dnia 03.01.2022r., w którym wnioskuje się  

o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pod nazwą 

„Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu - etap I o wartości 350 

000 zł, sfinansowanego z dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego 

od osób fizycznych oraz dochodów z tytułu udziału w wpływach z podatku dochodowego od 

osób prawnych. 

Przekazał, że ważnym jest skąd mają być wzięte pieniądze na realizację zadania.  Przedstawił 

uzasadnienie do wniosku, w którym wskazuje, że w dniu 2 listopada 2021 roku została 

podjęta uchwała Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie włączenia Domu Wczasów 
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Dziecięcych w Myśliborzu do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S Dariusa 

 i S. Girenasa w Myśliborzu.  

Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych wynika ze złego stanu technicznego 

obiektu, jak również z potrzeby kompleksowego dostosowania budynku do funkcjonowania 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu oraz 

zabezpieczenia budynku przeciwpożarowo. Wobec powyższego niezbędne jest opracowanie 

wielobranżowego projektu budowlanego oraz przeprowadzenie na jego podstawie 

przebudowy i zabezpieczeń ppoż. w budynku przy ul. Marcinkowskiego 10. 

Zauważył że z tego wniosku wynikł remont przedmiotowego budynku. Poinformował że  

w załączonych dokumentach znajduje się również protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

Odczytał treść wypowiedzi Wicestarosty - Alicji Prill, w której: "Poinformowała, że 

proponuje się aby środki finansowe zostały zabezpieczone z dochodów z tytułu udziału we 

wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych oraz dochodów z tytułu udziału  

w wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych.  Odniosła się do realizacji 

przedmiotowego zadania, które jest spójne z działaniami dotyczącymi włączenia Domów 

Wczasów Dziecięcych do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. Przekazała, 

że po przeniesieniu CKZ do Domu Wczasów Dziecięcych należy dostosować 

budynek. Przedstawiła argumentację dotyczącą wykonania kompleksowego projektu 

budowlanego. Odniosła się do tematu związanego z zamiarem likwidacji Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach." 

Zauważył, że nie ma tutaj mowy o MOS w Myśliborzu. 

Poinformował, że Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na 

wprowadzenie do budżetu przedmiotowego zadania.  

Kolejnym pismem jakie zostało dołączone do dokumentacji to karta sprawy z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14.02.2023r. w sprawie zgody na zmianę jednostki realizującej 

zadanie pod nazwą przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu etap I 

oraz przeniesienie planu finansowego z Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu do planu 

finansowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu - Wydział Edukacji i Rozwoju. 

Poinformował, że Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zmianę jednostki realizującej zadanie 

oraz przeniesienie planów finansowego.  

Kolejnym pismem jest wniosek o dokonanie usługi wystosowany przez Wydział Edukacji  

i Rozwoju do Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego w dniu 28.02.2022r. 

Następnie, przedstawił pismo z dnia 15 marca 2022 roku przekazane przez Wydział Edukacji 

i Rozwoju do Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania Majątkiem 

w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, w  którym przedstawia się 

specyfikację minimalnych potrzeb lokalowych dla MOS Myślibórz, DWD Myślibórz i CKZ 

Myślibórz w  budynku Domu Wczasów Dziecięcych przy ul. Marcinkowskiego 10  

w Myśliborzu. 

Zauważył, że już w tych pismach pojawia się MOS w Myśliborzu. Zapytał, czy sprawa ta 

była na posiedzeniu Zarządu Powiatu? 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Odpowiedziała, że było w tej sprawie spotkania radnych koalicyjnych. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Poinformował, że kolejna karta sprawy dotyczy wyrażenia zgody na podpisanie umowy na 

opracowanie dokumentacji technicznej dotyczącej zadania pod nazwą "Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu". Wskazał, że w karcie sprawy nie ma już mowy 

o etapowaniu zadania.  W karcie sprawy poinformowano, że w celu udzielenia zamówienia na 

opracowanie dokumentacji technicznej dotyczącej zadania pod nazwą "Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu" zostało przeprowadzone postępowanie  

o udzielenie zamówienia publicznego w formie ogłoszenia umieszczonego na stronie 

internetowej. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy z firmą 

AKINT Sp. z o.o. z Warszawy.  Przedstawił umowę zawartą z przedmiotową firmą.  
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Wicestarosta - Alicja Prill 
Wskazała na opis przedmiotu zamówienia, jaki został ujęty w przedmiotowej umowie.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odczytał zapisy przedmiotowej umowy: „§1.1. Zamawiający niniejszym zleca,  

a wykonawca zobowiązuje się do opracowania dokumentacji technicznej dotyczącej zadania 

pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu". Opracowanie 

przedmiotowej dokumentacji zwane jest w dalszej części umowy Przedmiotem umowy. 

2. W ramach realizacji przedmiotu umowy wykonawca zobowiązany jest w szczególności do 

uzyskania stosownych ostatecznych decyzji administracyjnych umożliwiających realizację 

robót budowlanych w oparciu o dokumentację o której mowa w ust. 1. 

3.  Przedmiot umowy został określony w opisie przedmiotu zamówienia stanowiącym 

załącznik nr 1 do niniejszej umowy." 

Następnie, odczytał treść załącznika nr 1 do umowy. Przedstawił dla porównania rzuty 

techniczne przedmiotowego budynku. 

Powrócił do pisma przesłanego przez firmę AKINT Sp. z o.o.  

Następnie przedstawił  wniosek grupy radnych Rady Powiatu z dnia 29.09.2022r. o ujęcie 

zadania w projekcie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. Zapytał, czy było w tej 

sprawie posiedzenia Zarządu Powiatu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Zauważyła, że wniosek był przedmiotem posiedzenia i został odrzucony. Jest to wniosek do 

budżetu Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że wniosek dotyczy wprowadzenia do projektu budżetu zadania pn. „Przebudowa 

budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu Etap II". Zauważył, że etap I był na 

Zarządzie, natomiast etap II nie był na posiedzeniu Zarządu. Odczytał wniosek Dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu o wprowadzanie zadania do budżetu 

powiatu. Zauważył, że wcześniej zadanie zostało wprowadzone do budżetu Wydziału 

Edukacji i Rozwoju. 

Wskazał, że we wniosku ujęto wartość zadania na kwotę 5 600 000 zł.  Odczytał uzasadnienie 

do wniosku, w którym poinformowano, że środki zostaną pozyskane ze sprzedaży budynku 

po MOW w Renicach. Wskazał, że wniosek został wycofany z rozpatrzenia na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w dniu 19.10.2022r. 

Odniósł się do składu zespołu jaki został powołany. Zwrócił uwagę, że nie miał informacji  

o działaniach tego zespołu.  

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 
Wyjaśniła, że zespół miał za zadanie przeanalizować założony na początku cel, dotyczący 

umieszczenia trzech jednostek w budynku na określoną liczbę osób, tak jak projektant 

wcześniej wskazywał. Aby umieścić na poddaszu MOS,  niezbędnym jest podniesienie 

dachu.  Po wielokrotnych analizach umiejscowienia poszczególnych pomieszczeń, wskazano, 

że pokoje nie można przenieść na inne piętra budynku, gdyż nie zmieścimy się z pozostałymi 

pomieszczeniami.  Zatem, aby osiągnąć cel założony na samym początku, czyli umieszczenie 

wszystkich jednostek,  niezbędnym jest przeprowadzenie  przebudowy w takim 

zakresie.  Zespół przeanalizował ten fakt i stwierdził, że nie ma innej możliwości. Stąd też 

pojawił się wniosek projektantów o to, żeby zwiększyć zakres, aby osiągnąć cele,  które 

wyznaczono projektantom na samym początku,  co zostało wykazane w opisie przedmiotu 

zamówienia.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, dlaczego nie został o tym poinformowany? 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 
Odpowiedziała, że przygotowano kartę sprawy w związku z wnioskiem projektantów w dniu 

25.10.2022r. Od daty wpływu wniosku projektantów do 25.10.2022r.  kompletowano 

dokumenty i sprawdzano je z Kancelarią Prawną,  czy są podstawy do tego, aby sporządzić 

aneks do umowy. Poinformowała, że karta sprawy została  przekazana do Skarbnika 

Powiatu,  w wyniku konsultacji z Panią Skarbnik, okazało się, że karta nie może być 

przedłożona na posiedzenie Zarządu Powiatu, póki nie zostanie podjęta decyzja o ośrodkach 

niewygasających, czyli po 15 listopada br. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że karta sprawy dotyczyła wyrażenia zgody na podpisanie aneksu do 

umowy. Została wstrzymana z tego względu, iż aneksu nie można podpisać, ze względu na to 

że aneks wykraczałby poza rok budżetowy.  

 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Zauważyła, że Zarząd nie wiedział, iż taka rozmowa odbywała się w miesiącu październiku.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Wskazała, że zlecenie dotyczące przygotowania rozszerzonej dokumentacji zostało wysłane 

już w miesiącu wrześniu. Firma zawnioskowała o wydłużenie terminu w związku z podjętymi 

decyzjami. 
 
Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  
Wyjaśniła, że decyzją byłby aneks do umowy. 
 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odniosła się do terminu przekazania karty spraw, przekazała iż informowała, iż karta 

powinna zostać zmieniona, gdyż najpierw musi być wniosek o ujęcie wydatkach 

niewygasających, bądź o zmianę Wieloletniej Prognozie Finansowej, a później karta sprawy 

dotycząca podpisania aneksu. Dopiero w takiej formie karta może trafić na Zarząd Powiatu, 

jak będzie uregulowane to, że Rada Powiatu daje upoważnienie do podpisania aneksu do 

umowy wydłużającej termin realizacji zadania. 
 
Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na brak przepływu informacji, Członkowie Zarządu nie mieli wiedzy co 

będzie na poddaszu przedmiotowego budynku. Wskazał, że 3 tygodnie temu złożył pismo  

z zapytaniem jakie podmioty będą funkcjonowały w tym obiekcie? Okazuje się, że 

niepotrzebnie złożył to pismo, gdyż już pół roku wcześniej założono co i gdzie i ile miejsc 

będzie na każdej z kondygnacji.  

Zauważył, że Dom Wczasów Dziecięcych i CKZ zajmują na pierwszym piętrze 50 miejsc, 

jest to już wpisane. Natomiast MOS ma funkcjonować w ilości 24 miejsc. Wskazał, że 

poprosił o dokumentację dotyczącą kosztów jakie będą ponoszone, wówczas zobaczymy jak 

jednostka będzie się bilansować przy 24 miejscach.  

Wicestarosta - Alicja Prill 
Odniosła się do rozmów jakie były prowadzone w kwestii  wykonania 

dokumentacji.  Dyrektor jednostki złożył wniosek o dokonanie zmian w budżecie.  To, że 

radni Powiatu Myśliborskiego złożyli taki sam wniosek  oznacza, że nam zależy.  Rada 
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Powiatu podjęła decyzję o włączeniu Domu Wczasów Dziecięcych jako placówkę do ZSiPO 

w Myśliborzu aby zminimalizować koszty. CKZ,  które były pierwotnie w Rowie miały 

zostać również przeniesione do tego budynku. Takie były ustalenia Radnych Rady 

Powiatu.  Rozmawiano również o tym, iż aby zabezpieczyć kadrę, która pracowała w MOW 

w Renicach zostanie utworzony MOS w Myśliborzu.  W związku z powyższym żeby doszło 

to do realizacji i kompaktowego połączenia wszystkich placówek w jednym miejscu była 

decyzja o tym, aby wykonać kompleksową dokumentację na przebudowę, czyli dostosowanie 

tego budynku do funkcji które są niezbędne do prowadzenia tych placówek. W projekcie 

budżetu miały znaleźć się dwa projekty dotyczące Smolnicy i Domu  Wczasów 

Dziecięcych,  jednakże nie zostało to wykonane. W związku z powyższym wniosek nasz był 

taki wskazując na wypisane z komunikatów Ministra dochody z PIT.  Zwróciła uwagę, że 

każda z umów była przedmiotem posiedzenia Zarządu Powiatu, dlaczego zatem Członkowie 

Zarządu wskazują, że nic o tym nie wiedzą.  

Przewodniczący Zarządu - Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że Członkowie Zarządu wiedzą o realizacji zadania, lecz nie mają wiedzy  

o kosztach jakie się z tym wiążą.  

Wicestarosta - Alicja Prill 
Przekazała, że zawsze przy wyrażaniu zgody na podpisanie umowy, do sprawy jest dołączana 

kopia tej umowy.   

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Wskazał, że 15 marca br. zostało skierowane pismo z Wydziału Edukacji i Rozwoju do 

Działu Inwestycji CUW. Przedmiot zamówienia nie pokrywa się z tym co przekazał wydział 

w miesiącu maju. Wydział Edukacji i Rozwoju  sugerował co ma znaleźć  się w budynku, 

czyli MOS, CKZ i Dom Wczasów Dziecięcych. Jednak już w treści zamówienia  są 

rozbieżności. Przekazał, że nie pamięta, aby trzy miesiące temu, w tak burzliwy sposób 

rozmawiano i żeby został on powiadomiony o tym, że  zostanie wykonana przebudowa 

budynku poprzez podniesienie kondygnacji poddasza. 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Zauważyła, że na początku nie wiedzieliśmy tego, zakres przebudowy wyniknął  

po wykonanych ekspertyzach.  

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Poinformowała, że Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego przygotowuje 

umowę, która jest zawierana. Do zmiany jej zakresu wymagany jest aneks.  

 

Członek Zarządu - Mariusz Kuziel 
Przekazał, że koszty przebudowy dachu i fundamentów nie mieszczą się w zakresie umowy.  

Wicestarosta - Alicja Prill 
Zwróciła uwagę, na zakres pracy dotyczący przebudowy fundamentów budynku. Wskazała, 

że wszystkie inwestycje, które są realizowane na naszych obiektach oświatowych są 

monitorowane przez wydział. Przekazała, że aby zadanie zostało prawidłowo realizowane 

budynek wymaga przebudowy. Zwróciła na zakres prac jaki jest wykonywany w budynku 

MOS w Smolnicy. 

Przewodniczący Zarządu  - Andrzej Potyra 
Wskazał, że tego rodzaju prace związane z podnoszeniem fundamentów i kondygnacji nie są 

wykonywane w Smolnicy. Zwrócił uwagę na zakres zmian w przebudowie budynku Domu 

Wczasów Dziecięcych, jakie proponuje się wykonać. Budynek w tym kształcie, który jest 

obecnie wystarczy na jednostki, które się w nim znajdują. Należy się zatem zastanowić, czy 

dla MOS będziemy ponosić tak wysokie koszty.  
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Wicestarosta - Alicja Prill 
Zwróciła uwagę, na zakres zawartej umowy na przebudowę przedmiotowego obiektu.  

Członek Zarządu - Mariusz Kuziel 
Zauważył, że projektant poinformował, że w ramach zawartej umowy i tych samych środków 

finansowych  wykona dodatkowo dokumentację na przebudowę dachu 

i  fundamentów,  jednak nie będą to te same koszty podczas realizacji inwestycji.  Należy 

zatem sprawdzić, jakie to będą koszty. Jeżeli tworzymy MOS na 24 osoby, to z góry 

określamy ilość wychowanków jaka będzie przebywać w placówce. Należy wskazać, czy do 

jednostki nie będzie trzeba dokładać. Zadał pytanie jak będą funkcjonowały pozostałe 

jednostki, czyli Dom Wczasów Dziecięcych i CKZ? Poprosił, aby dane te zostały 

przedstawione na piśmie. Dopiero po tej analizie powinniśmy podejmować decyzje, czy nas 

stać na to, żeby takie pieniądze inwestować. Jeżeli podejmuje się decyzje dotyczące 

dokumentacji to z myślą o tym, żeby to realizować, a nie po to, żeby dokumentacja została 

zamknięta w szafie. 

Przewodniczący Zarządu  - Andrzej Potyra 
Zwrócił uwagę na skalę przebudowy fundamentów jaka miałaby być wykonana. Odniósł się 

do dokumentacji jaką przedstawiono. Należy zatem znać koszty tych prac. Zauważył, że 

projektant wskazał, iż budynek nie grozi katastrofą budowlaną i pomieszczenia mogą być 

zaprojektowane na bazie tych które są obecnie.  W przedstawionej koncepcji dochodzi do 

przebudowy i podniesienia poddasza i fundamentów budynku.  Radni powinni mieć wiedzę, 

że taka dokumentacja będzie wykonywana.  Wcześniej nie było mowy o przebudowie 

poddasza i fundamentów.  

Wicestarosta - Alicja Prill 
Przekazała, że jeżeli w zakresie zadania wykazano, że należy zaadaptować piwnicę na 

pomieszczenia,  które będą spełniały pewne funkcje, to wymagają one przebudowy, aby 

spełniały normy.  

Członek Zarządu - Mariusz Norsesowicz 
Przekazał, że z pisma wynika, iż projektant wraz z zespołem zdecydowali o zmianie założeń 

projektowych. Poprosił zatem, aby Członkowie Zarządu, którzy znają się na budownictwie 

brali udział w posiedzeniach tych zespołów i w przyszłości uzgadniali wprowadzane 

zmiany. Wynika z tego, że zespół który to zrobił niepotrzebnie pracował. Przekazał, że 

Członkowie Zarządu mieli wiedzę na temat działań jakie są podejmowane. Musimy podjąć 

decyzję, czy chcemy robić z tego budynku i zaprojektować coś na przyszłość dla naszych 

mieszkańców, czy chcemy tylko wziąć i wykonać pozorowany dokument.   

Zapytał, co projektant ma teraz wykonać oprócz przedstawienia kosztorysu obejmującego 

przebudowę poddasza i fundamentów budynku? Zapytał, czy projektant wie co ma 

robić?  Zauważył, że na jego miejscu nie wiedziałby co ma robić.  Skoro został powołany 

zespół może należy rozszerzyć jego skład o Członków Zarządu  i wspólnie podjąć decyzję  

w tej sprawie.  

Przekazał, że informacje czy w budynku będą przebywać 24 osoby nie są odpowiedzią, na to. 

Podał przykład budynku na ul. Północnej 15, gdzie wykonano porządną adaptację, i w tym 

miejscu coś będzie funkcjonowało. W budynku na ul. Marcinkowskiego, jeżeli wykonamy 

jedynie typową adaptację, to tak naprawdę nic nie zrobimy i lepiej do tego nie podchodzić. 

Jeżeli zrobić, to nie dziś, lecz w przyszłości na bazie projektu, który da możliwość, aby ten 

budynek miał realną szansę przetrwania ze wszystkimi instytucjami, które będą wewnątrz 

budynku. 

Zauważył, że projektant wskazuje iż należy iść w kierunku rozszerzenia funkcji tego 

budynku. Przekazał, że nie rozumie wypowiedzi Przewodniczącego Zarządu i Członka 

Zarządu Mariusza Kuziela.  
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Z przekazanych informacji wynika, że należy w tej kadencji wykonać projekt rozszerzony, 

natomiast następne kadencje będą miały za zadanie pozyskanie środków zewnętrznych na 

realizację przedmiotowego zadania.  

 

Przewodniczący Zarządu  - Andrzej Potyra 
Odczytał treść uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania zespołu ds.  Realizacji 

zamówienia podlegającego na opracowaniu dokumentacji technicznej dotyczącej zadania pn. 

„Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu".  

„zadaniem wszystkich członków Zespołu jest: 

1)  bezpośredni nadzór nad prawidłową realizacją umowy; 

2)  nadzór nad zapewnieniem terminowej realizacji zamówienia; 

3)  nadzór merytoryczny nad opracowanymi dokumentami; 

4)  udział w spotkaniach zespołu. 

 

Dodatkowym zadaniem Koordynatora jest: 

1) organizowanie, kierowanie, koordynowanie i nadzór merytoryczno-organizacyjny nad 

pracami Zespołu. 

Zauważył, że w przesłanym w piśmie przez firmę projektową,  jest informacja że 27 września 

zespół zdecydował o zmianę zakresu pierwszej umowy. 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Poinformowała, że dokument jaki ma przygotować Centrum Usług Wspólnych jest to projekt, 

który będzie zawierał wszystkie elementy. Zespół pracuje biorąc pod uwagę założenia, które 

były zapisane w pierwotnie zawartej umowie. Aby dokonać zmian w projekcie i otrzymać 

ostateczną wersję dokumentów, należy zawrzeć aneks do umowy. Nie został on jeszcze 

przedstawiony na posiedzeniu Zarządu Powiatu. Jeżeli Zarząd podejmie decyzję, że nie 

będzie dokonywanych zmian, wówczas będą przeprowadzone rozmowy  

z projektantami,  gdyż oni otrzymali założenia mające na celu zmieszczenie wszystkich 

elementów w budynku.  Firma projektując wykazała, że biorąc pod uwagę wszystkie 

elementy, które są zawarte w umowie, nie zmieszczą ich w budynku. Aby można było to 

wykonać należy obniżyć fundamenty i dokonać przebudowy dachu. W piśmie ujęto 

niefortunnie zapis, że została podjęta decyzja, chodziło o decyzję podjętą na zespole, co nie 

jest jednoznaczne z tym, że dokumenty, które ostatecznie dostaniemy będą zawierały te 

zmiany. Wskazała, że zespół nie podejmuje samodzielnie decyzji. Czyli jeżeli chodzi  

o informacje na Zarząd, to  aneks, który będzie dotyczył tych koncepcji zostałby dopiero dla 

Państwa przygotowany. Propozycje i koncepcje dokumentacji w trakcie ich realizacji 

zmieniane są wielokrotnie. Jest to koncepcja, my musimy od czegoś wyjść, aby móc Państwu 

coś zaproponować. Biorąc pod uwagę wszystkie funkcje, które chcieliśmy zmieścić, czyli 

CKZ, MOS oraz Dom Wczasów Dziecięcych to taką przedstawiono propozycję. To do 

Państwa należy decyzja co robimy dalej. 

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Odniósł się do wypowiedzi Członka Zarządu – Mariusza Kuziela. Przekazał, że cieszy się 

iż zależy mu na finansach powiatu, wskazał że jemu też na tym zależy, aby wszystko dobrze 

funkcjonowało. Członek Zarządu wystąpił z wnioskiem o przedstawienie kosztorysu 

funkcjonowania jednostek,  zauważył, że szkoda, że nie wystąpił z wnioskiem  

o przedstawienie kosztów funkcjonowania MOS w Smolnicy, RPOT w Dębnie czy też ZSiPO 

w Barlinku. Przypomniał ustalenia jakich dokonano wspólnie z radnymi Rady Powiatu i faktu 

poparcia przez radnego powołania MOS w Myśliborzu. Przypomniał, że w 18.03.2022r. radni 

otrzymali informację  w której przekazano, iż: 
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" 31 stycznia 2022 roku Rada Powiatu w Myśliborzu podjęła uchwałę w sprawie kierunków 

działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu w realizacji zadań z zakresu edukacji publicznej" 

przedsięwzięcie miało na celu uzyskania niezbędnych informacji potrzebnych do podjęcia 

decyzji w przedmiocie utworzenia placówki do młodzieży wymagającej stosowania specjalnej 

realizacji nauki,  metod pracy w wychowaniu tj. Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

z Branżową Szkołą I Stopnia kształcącą w wybranych zawodach.  Harmonogram działań 

przedstawia się następująco: 
1) ocenić zasadność utworzenia młodzieżowego ośrodka socjoterapii, 

w którego skład wchodzić będzie specjalna branżowa szkoła I stopnia z siedzibą 

w Myśliborzu - po uprzednim zbadaniu lokalnych potrzeb w zakresie kształcenia specjalnego 

młodzieży niedostosowanej społecznie i wymagającej w związku z tym specjalnej organizacji 

nauki, metod pracy, wychowania, pomocy psychologiczno-pedagogicznej i socjoterapii, 

2) ocenić możliwości zagospodarowania obiektów z przeznaczeniem na młodzieżowy 

ośrodek socjoterapii w Myśliborzu i działającą w jego strukturze specjalną branżową szkołę  

I stopnia – w szczególności przy uwzględnieniu wymagań określonych przepisami prawa  

w zakresie dostosowywania i wyposażenia bazy lokalowej, 

3) opracować kosztorys działań zmierzających do uzyskania wymaganych standardów bazy 

lokalowej dla młodzieżowego ośrodka socjoterapii w Myśliborzu; 

4) ocenić dostępność kadry pedagogicznej dla młodzieżowego ośrodka socjoterapii  

w Myśliborzu i będącej działać w jego strukturze specjalnej branżowej szkoły I stopnia; 

5) ocenić szacunkową wysokość dofinansowania działalności młodzieżowego ośrodka 

socjoterapii w Myśliborzu określoną odpowiednimi wagami z części oświatowej subwencji 

ogólnej, oraz szacunkową wysokość kosztów jego funkcjonowania; 

6) ocenić prawną możliwość oraz organizacyjną zasadność włączenia utworzonego 

młodzieżowego ośrodka socjoterapii w Myśliborzu do Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

Kierunki działania Zarząd Powiatu w Myśliborzu wykona w terminie do dnia 15 marca 2022 

roku. 

Mając na uwadze realizację zadań własnych powiatu z zakresu edukacji publicznej  

i dostrzegając konieczność pomocy młodzieży niedostosowanej społecznie i wymagającej 

stosowania specjalnej organizacji nauki, metod pracy, wychowania i socjoterapii, kierunki 

działania Zarządu Powiatu wskazują na zasadność utworzenia w Myśliborzu Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii, w którego skład wchodzić będzie specjalna branżowa szkoła I stopnia  

z siedzibą w Myśliborzu.  

Wobec tego, że utworzenie Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii stanowi duże wyzwanie 

organizacyjno-prawne, Zarząd Powiatu w Myśliborzu proponuje, aby w początkowej fazie 

ośrodek funkcjonował w strukturze MOS w Smolnicy.  

Przekazał, że nie wie dlaczego ta sprawa jest poruszana po roku czasu skoro Zarząd Powiatu 

podjął już taką decyzję. Pogratulował decyzji Zarządu Powiatu, gdyż pomysł utworzenia 

MOS okazał się „strzałem w dziesiątkę”. Na ten moment, gdybyśmy funkcjonowali  

w Myśliborzu to moglibyśmy już otwierać kolejną grupę, gdyż tylu mamy chętnych. Włożono 

w to wiele pracy, że czekają wychowankowie w Polsce, aby przyjść do MOS w Myśliborzu. 

Z racji tego, że zostaliśmy przeniesieni do Smolnicy nie możemy tych wychowanków 

przyjmować i Powiat nie może otrzymać pieniędzy za nich. Przekazał, że liczy iż Zarząd 

Powiatu podejmie w najbliższym czasie decyzję o przeniesieniu jednostki do Myśliborza, aby 

te pieniądze mogły wpływać do Powiatu. 

 

Członek Zarządu - Mariusz Kuziel 
Odniósł się do przedmiotowej wypowiedzi,  zwrócił uwagę że takie były wcześniejsze 

ustalenia.  Na dzień dzisiejszy w MOS znajduje się dwóch wychowanków z terenu Powiatu 

Myśliborskiego.  Wskazał że do jednostki dopłacono od miesiąca września 800 000,00 

zł,  gdyż nie przekazano subwencji oświatowej na funkcjonowanie w branżowej szkoły  

I stopnia specjalnej. Zwrócił uwagę na wydatki jakie poniesiono na MOW w Renicach. Od 
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września do końca roku wydaliśmy 3 600 000,00 zł. Zapewnienia na Zarządzie Powiatu były 

takie, że będą zagospodarowani wychowawcy i nauczyciele.  Dziś jak mamy rozpatrywać 

MOS w Myśliborzu  to należy wrzucić do tego koszty MOW w Renicach i wówczas będzie 

można zobaczyć czy odpracowane zostaną te 3 600 000,00 zł. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że od 2010 roku do 2018 roku MOW w Renicach wypracował zysk netto w kwocie 

8 mln zł, w tym czasie MOS w Smolnicy wypracował stratę w kwocie 5 mln zł. 

Zauważył, że wcześniej nie interesowały radnego koszty utrzymania MOS  

w Smolnicy. Zwrócił uwagę na straty jakie generuje ZSiPO w Barlinku.  Jeżeli chodzi o MOS 

w Myśliborzu to od czegoś należy zacząć. Kiedy powstawał MOS w Smolnicy  to 

rozpoczynał pracę z 14 wychowankami. Jednostka na dzień dzisiejszy jeszcze się nie 

zbilansowała.  Zarząd i radni nie podejmowali tego problemu. Należy zatem dać szansę nowej 

jednostce.  

 

Członek Zarządu - Mariusz Kuziel 
Zgodził się, że MOW w Renicach wypracowywał zysk w kwocie 8 mln zł, jednak  jednostka 

funkcjonowała przy zmniejszonej liczbie wychowanków co przynosiło straty.  Należy zatem 

rozmawiać o kosztach jakie powstają w jednostkach. Na Zarządzie nie byliśmy informowani 

o tym, jakie koszty inwestycyjne będzie trzeba ponieść w Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. Była mowa jedynie o remoncie dachu. Odniósł się do kwestii związanej 

z  utworzeniem MOS w Myśliborzu. Rozmawiano o tym, iż jednostka ma być delegaturą 

MOS w Smolnicy. Decyzja Kuratorium w tej sprawie była negatywna. Zarząd musiał się do 

tego dostosować.  

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 
Poruszył temat związany z głosowaniem radnych w sprawach związanych z realizacja zadań 

inwestycyjnych i drogowych. 

  

Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 
Przedstawiła swoje stanowisko w sprawie utworzenia MOS w Myśliborzu Odniosła się do 

kwestii związanej z sytuacją w MOW w Renicach. Poruszyła temat dotyczący przekazywania 

informacji na temat sytuacji w jednostkach. Przekazała, że zgodziła się na remont budynku 

DWDz, jednak nie było mowy o jego rozbudowie. Gdyby o tym rozmawiano, wówczas 

zastanowiłaby się na tym, czy stać będzie nas na to. Nikt także nie mówił, że MOS nie może 

być filią w Myśliborzu. Nie możemy być zaskakiwany tak olbrzymimi kosztami w oświacie. 

Zwróciła uwagę na to, że placówki nie przynoszą zysków i wymagają ciągłych dopłat. 

Nowoutworzony MOS również, nie będzie przynosił zysków. Jeżeli chodzi o subwencję  

w MOW w Renicach, to była ona zwracana, gdyż była nieprawidłowo naliczana.  

Przekazała, że jest za doinwestowaniem już istniejących szkół i ich rozbudową m.in. sal 

gimnastycznych, czy sal specjalistycznych, a nie tworzenia czegoś co jest niededykowane 

naszym mieszkańcom. Zwróciła uwagę na brak takich MOS-ów w sąsiednich powiatach, 

gdyż nie chcą one mieć dodatkowych kosztów w sytuacji, gdzie jest trudna sytuacja 

finansowa w kraju. Należy skupić się na przygotowaniu środków finansowych na zwiększenie 

wynagrodzeń dla już istniejących instytucji i szkół. Czeka to nas w związku  

z podniesieniem płacy minimalnej.  

Powtórzyła, że jest za dofinansowaniem jednostek, które istnieją oraz za wyremontowaniem 

tego co istnieje. Zwróciła uwagę na niż demograficzny. Nie odzyskamy środków 

finansowych,  tych które jako powiat dopłaciliśmy do powstałego MOS-u, nie odzyskamy 

również pieniędzy, które zostaną poniesione na funkcjonowanie placówki od miesiąca 

września jeżeli zostanie ona przeniesiona i będzie możliwość jej funkcjonowania  

w Myśliborzu.  
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Poinformowała, że wystąpi na piśmie o informacje na temat funkcjonowania jednostek na 

terenie Powiatu Myśliborskiego między innymi RPOT w Dębnie i MOS w Smolnicy.  

 

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 
Odniósł się do wypowiedzi Członka Zarządu Wioletty Drzewińskiej Poruszył temat 

funkcjonowania jednostek organizacyjnych. Zwrócił uwagę na dopłaty jakie są ponoszone do 

funkcjonowania jednostek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 10:45 Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 11:00. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że jesteśmy związani umową do dnia 20.12.2022r. Do dnia 7.12.2022r. zostaną 

dostarczone kosztorysy, zatem pozostaje jeszcze czas. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przekazywanie przez CUW wszelkich informacji dotyczących kosztów realizacji 

zadań. Zwrócił uwagę, że nie wiedział, że zakres zadania będzie, aż tak szeroki.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Wskazała, aby Zarząd Powiatu wyznaczał przedstawiciela do prac w zespołach powołanych 

do realizacji zadań.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o informowanie o zaistniałych problemach jakie dotyczą realizacji zadań. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, aby sprawy kierowane na Zarząd były przedstawiane w pierwszej kolejności 

Staroście Myśliborskiemu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również wskazał, na konieczność powiadamiania Zarządu Powiatu o zaistniałych 

problemach podczas uzgodnień i realizacji zadań inwestycyjnych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pod nazwą: „Odpłatne usługi 

medyczne z zakresu medycyny pracy dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2023 zamieszkałych w okolicach miasta Dębno. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że poprzednio informowano, że jeden  

z wykonawców odstąpił od realizacji zamówienia, w związku z tym przeprowadzono 
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ponowne postępowanie. Najkorzystniejszą ofertę złożył wykonawca Kamran Sayeed 

Przychodnia Ocean z Dębna na kwotę 100,00 zł za osobę badaną. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.6 

Wyrażenie zgody na przesunięcie terminu realizacji projektu pn. „Dostępny Samorząd – 

granty”, finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER) 

2014-2020, Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi administracyjne z IV kwartału 2022r. 

na I kwartał 2023r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w związku z późnym terminem podpisania 

umowy tj. 25.11.2022r. na realizację zadania, a środki zostaną przekazane w ciągu 30 dni od 

podpisania umowy pozostaje zbyt mało czasu, aby wykonać zapytania cenowe i dokonanie 

zakupów. Dlatego też wnioskuje się o wyrażenie zgody na przesunięcie terminu realizacji 

projektu z IV kwartału 2022r. na I kwartał 2023r. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Złożyła wyjaśnienia dotyczące decyzji PFRON w przedmiocie oceny wniosków i podpisania 

umowy na dofinansowanie. Zwróciła uwagę na zmianę eksperta w PFRON i wydłużenie 

okresu oceny wniosków. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przeniesienie na I kwartał 2023 roku terminu realizacji 

przedmiotowego projektu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu – M. Kuziel 

 

Ad.7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Przegląd i konserwacja 

sprzętu gaśniczego” na rok 2023. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Najkorzystniejsza oferta została złożona przez firmę  

P.U-H Anpol z Bogdańca na kwotę 1 570,45 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Przegląd  

i konserwacja sprzętu gaśniczego” na rok 2023. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.8  

Udzielenie pełnomocnictwa dla Pana Mirosława Kaup prowadzącego działalność 

gospodarczą pod firmą „Mirosław Kaup MIRPROBUD”, os. Piastów 11, 74-300 

Myślibórz, NIP: 5971573847, realizującego zamówienie obejmujące wykonanie zadania 

pn.: „Opracowanie dokumentacji obejmującej rozbiórkę budynku magazynowego oraz 

kanału inspekcyjnego na terenie Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu” oraz wyrażenie zgody właściciela 

obiektu/obiektów na rozbiórkę.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, co to jest za budynek magazynowy oraz z czego wynika jego rozbiórka? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że Powiat Myśliborski, w imieniu, którego działa Dom Pomocy Społecznej 

dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu podpisał zlecenie dotyczące 

realizacji zamówienia obejmującego wykonanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 

obejmującej rozbiórkę budynku magazynowego oraz kanału inspekcyjnego na terenie Domu 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu”. Przedstawiła 

informacje na temat lokalizacji przedmiotowych obiektów.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy coś planuje się w miejscu po rozbiórce przedmiotowego budynku 

magazynowego? 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że nie, teren po rozbiórce zostanie udostępniony na przyszłe planowanie, 

prowadzone działania mają na celu uporządkowanie spraw związanych z przedmiotową 

nieruchomością. Zwróciła uwagę, że budynek nie jest użytkowany, a kanał inspekcyjny 

zajmuje teren, przez co nie można go wykorzystywać oraz stanowi zagrożenie. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 303/1053/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa oraz wyraził zgodę na rozbiórkę budynku magazynowego oraz 

kanału inspekcyjnego na terenie DPS w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, tj. garażu o łącznej powierzchni 16,50 m2 w celu 

przechowywania pojazdu mechanicznego dla Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego na okres do dnia 31.12.2023 r.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę, wyjaśniła, że Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego zwróciło się z prośbą o przedłużenie umowy użyczenia garażu na czas 
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określony od dnia 01.01.2023r. do dnia 31.12.2023r. znajdującego się na terenie Zespołu 

Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę  na zawarcie kolejnej umowy użyczenia nieruchomości 

podejmując uchwałę Nr 303/1054/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy życzenia garażu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.10  

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, tj. garażu nr 2 o łącznej powierzchni 16,22 m2  

w celu przechowywania pojazdu mechanicznego dla Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie na okres do dnia 31.12.2023 r.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9  do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie zwróciła się z wnioskiem o przedłużenie umowy użyczenia garażu 

znajdującego się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu na czas 

określony od 01.01.2023r. do dnia 31.12.2023r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy użyczenia nieruchomości 

podejmując uchwałę Nr 303/1055/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia garażu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.11 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, tj. garażu nr 12 o łącznej powierzchni 5,98 m2  

w celu przechowywania pojazdu mechanicznego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10  do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że dotychczasowy najemca garażu 

znajdującego się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu zwrócił się  

z prośbą o przedłużenie umowy najmu na czas określony od dnia 03.01.2023r. do dnia 

02.01.2026r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości 

podejmując uchwałę Nr 303/1056/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.12 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu z dotychczasowym 

najemcą w Zespole Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11  do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że wnioskiem z dnia 25.10.2022r. 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego Pani Magdalena Araźna zwróciła się z prośbą  

o przedłużenie umowy najmu garażu znajdującego się na terenie Zespołu Szkół im. Noblistów 

Polskich w Myśliborzu na czas określony od dnia 01.01.2023r. do dnia 31.12.2023r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu podejmując 

uchwałę Nr 303/1057/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu garażu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.13  

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego na okres trzech lat. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Poinformowała, że 

Zachodniopomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Barzkowicach zwrócił się z prośbą  

o wynajęcie pomieszczeń o łącznej powierzchni użytkowej 69,62 m2, zlokalizowanych  

w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13 na okres trzech lat. 

Wynajmowane pomieszczenia obejmujące pięć pokoi biurowych przeznaczone będą na 

siedzibę Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Myśliborzu.  

Zauważyła, że do tej pory pomieszczenia wynajmowane były na podstawie odrębnej wyceny 

z racji tego, że budynek był w 25% Wojewody, natomiast w tym momencie budynek  

w całości należy do Powiatu Myśliborskiego zatem stawki będą obowiązywały z zgodnie  

z uchwałą Zarządu Powiatu.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Myśliborskiego na okres trzech lat. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.14  

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego na okres pięciu lat. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Poinformowała, że 

Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Myśliborzu zwrócił się z prośbą o wynajęcie 

pomieszczeń o łącznej powierzchni użytkowej 271,88 m2, zlokalizowanych w budynku 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 na okres pięciu lat tj. od dnia 

01.12.2022r. do dnia 30.11.2027r. Wynajmowane pomieszczenia przeznaczone będą na 

siedzibę Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Myśliborzu. 

Stawki za najem obowiązują zgodnie z podjętą uchwałą w tej sprawie.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego na okres pięciu lat. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy skierowania projektów uchwał Rady Powiatu  

w Myśliborzu pod obrady sesji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 303/1058/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.16 

Pismo Dyrektora Centrum Usług Wspólnych z dnia 25 listopada 2022 roku znak 

sprawy: CUW.4170.41.2022.WjM w sprawie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na sukcesywne dostawy produktów żywnościowych do Domu Pomocy 

Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu na rok 2023. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowe pismo. Poinformowała, że w związku z sytuacją finansową  

i konieczności spełnienia wymogów ustawy o zamówieniach publicznych zachodzi 

konieczność ogłoszenia postępowania na dostawę produktów żywnościowych dla DPS  

w Myśliborzu w dwóch częściach na okres 6 miesięcy. Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację.  
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Ad.17 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na sprawowanie nadzoru autorskiego nad 

robotami i budowlanymi związanymi z realizacją zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w związku z realizacją zadania pn. 

„Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz  

z rozbudową niezbędnej infrastruktury” zaistniała konieczność zlecenia sprawowania nadzoru 

autorskiego nad realizacją przedmiotowego zadania. W wyniku przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego jedyną ofertę złożyła firma VIA Projekt 

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na kwotę 71.955,00 zł brutto. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy na sprawowanie nadzoru autorskiego 

nad robotami i budowlanymi związanymi z realizacją zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenie zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na nieodpłatne 

użyczenie sali konferencyjnej w dniu 08 grudnia 2022 roku znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15, dla Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej 

Rady Powiatowej w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 303/1059/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie 

wyrażenie zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany uchwały Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu nr 123/226/2005 z dnia 31 października 2005 r. w sprawie 

ustanowienia wyróżnienia promocyjnego ZŁOTY ŻAGIEL i uchwalenia regulaminu 

przyznawania.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18  do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował o zmianach jakie obejmuje. 

Przekazał, że regulamin stanowiący załącznik do uchwały reguluje tryb i zasady pracy 

kapituły wyróżnienia promocyjnego ZŁOTY ŻAGIEL oraz określa skład kapituły składającej 
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się ze Starosty, Wicestarosty oraz Wójtów i Burmistrzów każdej z gmin lub wskazanego 

przez tego wójta lub burmistrza przedstawiciela. 

Przedstawił informacje na temat wyróżnienia, jego idei i podał opis statuetki jaka będzie 

wręczana. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagę do treści § 3 ust. 1 Regulaminu dotyczącą zgłaszania kandydatów. Zapytała 

przez co możemy rozumieć zapis „inne podmioty działające na terenie Powiatu 

Myśliborskiego, oraz grupy mieszkańców Powiatu”? Zapis ten można uzupełnić wskazując na 

to, iż mogą to być organizacje pozarządowe oraz inne instytucje działające na terenie Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał, że ten ogólny zapis powoduje to, iż nie zamykamy katalogu podmiotów i osób 

mogących zgłaszać kandydatów. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy jest to nagroda Starosty? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że nie, jest to nagroda promocyjna Powiatu Myśliborskiego, Starosta jest 

wykonawcą uchwały. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, przedstawiciele powiatu wchodzą w skład kapituły np. dla nagród przyznawanych 

w Urzędzie Marszałkowskim?  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że nie 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby skład kapituły składał się z przedstawicieli Powiatu, należy zatem 

wykreślić wójtów i burmistrzów. Zauważyła, że jest to wyróżnienie przyznawane przez 

Powiatu. Zaproponowała, aby członkami kapituły był Zarząd Powiatu. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19  do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wycofała składany przez nią wniosek o zmianę treści regulaminu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wprowadzenie zmiany § 4 ust. 1 treści Regulaminu na 

następującą treść”  Wyróżnienie przyznaje Kapituła w składzie: Starosta Myśliborski, 

Wicestarosta Myśliborski oraz Członkowie Zarządu Powiatu w Myśliborzu”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu ( A. Prill) wstrzymał się 

od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 303/1060/2022 z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie 

zmiany uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu nr 123/226/2005 z dnia 31 października 
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2005 r. w sprawie ustanowienia wyróżnienia promocyjnego ZŁOTY ŻAGIEL i uchwalenia 

regulaminu przyznawania.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.20  

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2023 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2023 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności  

i form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie, celem przedstawienia 

do uzgodnienia związkom zawodowym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany  

w uzgodnieniu z dyrektorami szkół. Na podstawie zgłoszeń zredagowano treść uchwały  

i przedstawiono propozycję specjalności, na które może być przyznane dofinansowanie. 

Zgłosiła autopoprawkę do treści § 3 ust. 1 projektu uchwały poprzez dodanie specjalności 

budownictwo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmiany treści §3 ust 1 projektu uchwały 

poprzez dodanie specjalności budownictwo i jednocześnie zaakceptował zmieniony projekt 

uchwały i podjął decyzję o jego skierowaniu do uzgodnienia związkom zawodowym. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 21 

Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 30 listopada 

2022 roku znak sprawy: EDR.0533.10.2022.JS w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

rozliczenia częściowego z Wykonawcą publikacji książkowej nt. dziejów powiatu 

myśliborskiego i ujęcie tej zmiany w dotychczas obowiązującej umowie Nr 

EDR.0533.10.2022.JS. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Na posiedzeniu Zarządu Powiatu w Myśliborzu w dniu  

28 listopada br. Wydział Edukacji i Rozwoju przedłożył kartę sprawy, zawierającą wniosek  

o wyrażenie zgody na dokonanie zmian do umowy Nr EDR.0533.10.2022.JS zawartej  

31 marca 2022 roku, dotyczącej wykonania zadania opracowania publikacji książkowej nt. 

dziejów powiatu myśliborskiego oraz ujęcie zadania w wykazie wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2022 

Wydział Edukacji i Rozwoju wskazał, iż na podstawie umowy zawartej 31.03.2022 roku 

pomiędzy Zamawiającym Powiatem Myśliborskim a Wykonawcą Przemysławem 

Kołosowskim, prowadzącym działalność pod nazwą Usługi Archeologiczne, termin 

wykonania zadania został ustalony na dzień 09.12.2022 roku.  

W związku z brakiem możliwości wykonania w terminie zadania, Wykonawca publikacji 

książkowej złożył w dniu 16 listopada 2022 roku do Zarządu Powiatu w Myśliborzu podanie 

o dokonanie zmian w obowiązującej umowie (Nr EDR.0533.10.2022.JS) poprzez: 

 wydłużenie do 30.06.2023 roku terminu wykonania całości zadania dotyczącego 

opracowania publikacji książkowej nt. dziejów powiatu myśliborskiego, 
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 umożliwienie częściowego rozliczenia zadania w oparciu o wykonane teksty 

rozdziałów.  

Rozpatrując sprawę, członkowie Zarządu Powiatu zaakceptowali wydłużenie terminu 

wykonania całości zadania do 30.04.2023 roku oraz ujęcie zadania w wykazie wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. Nie odniesiono się jednakże do 

kwestii wprowadzenia zmian w umowie, umożliwiających częściowe rozliczanie zadania  

w oparciu o wykonane teksty rozdziałów. 

W związku z powyższym Wydział wnosi  o zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonywanie rozliczenia częściowego z Wykonawcą publikacji książkowej i ujęcie tej 

zmiany w dotychczas obowiązującej umowie. 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że częściowe rozliczenie może nastąpić dopiero w kolejnym roku z uwagi, iż 

środki zostały ujęte jako środki niewygasające.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie od 01.01.2023r. rozliczenia częściowego 

zadania i ujęcie tej zmiany w dotychczas obowiązującej umowie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.22 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Przewodniczącego Powiatowego Zespołu d/s Orzekania o Niepełnosprawności  

z dnia 1 grudnia 2022 roku znak sprawy: ZN.3026.3.2022.JM o dokonanie zmian  

w planie wydatków w związku z otrzymaniem środków w kwocie 18,60 zł w ramach 

funduszu pomocy utworzonego ustawą z dnia 12.03.2022 o pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Wskazane środki planuje 

się wydatkować na pokrycie usług pocztowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska z dnia  

30 listopada 2022 roku znak sprawy: BOŚ.3026.3.2022.AM w sprawie zmniejszenia 

zaplanowanych wydatków w dziale 900 rozdział 90095 § 4300 o kwotę 50,15 zł  

i przeniesienie tej kwoty do działu 900 rozdział 90095 § 3030 w związku z dokonaniem 

zwrotu kosztów podróży osobie fizycznej wezwanej w charakterze świadka.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. Wniosek Przewodniczącego Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności 

z dnia 1 grudnia 2022 roku  znak sprawy: ZN.3026.2.2022.JM  o dokonanie zmian  

w planie wydatków w kwocie 11 934,00 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia 

wydatków na funkcjonowanie, pokrycie usług związanych z prowadzeniem działalności 

orzeczniczej oraz doposażenie pomieszczeń Zespołu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4. Wniosek Głównego Specjalisty w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego  

z dnia 02.12.2022r. o dokonanie zmian w planie wydatków na rok 2022 poprzez 

przeniesienie środków w kwocie 1000,00 zł z rozdziału 75020 § 4210 na rozdział 75095 

§4300 w związku z planowanymi ćwiczeniami powiatowymi w dniu 8.12.2022r. 

organizowanymi przez Starostwo Powiatowe w Myśliborzu oraz Komendę Powiatową 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu o tematyce współpracy jednostek PSP i OSP 

wraz ze Starostwem Powiatowym w Myśliborzu w sytuacji rozbicia się awionetki oraz 

poszukiwania zaginionych osób. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 2 grudnia 2022 

roku znak sprawy: OR.3026.1.2022.RW5  o dokonanie zmian w planie wydatków  na 

2022 rok w  kwocie 6000,00 zł polegających na zwiększeniu planu wydatków  

w rozdziale 85395 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej §2310  

z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Dębnie. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 26 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Zaproponowała ujęcie w projekcie uchwały wniosków rozpatrzonych przez Zarząd Powiatu.  
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(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 303/1061/2022 z dnia 05 grudnia 2022 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.20a)   

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi wniosek Nr 29 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt uchwały dotyczący udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 7 grudnia 2022 roku. 

Odczytał porządek obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu – Andrzejowi Potyrze 

podejmując uchwałę Nr 303/1062/2022 z dnia 05 grudnia 2022 roku w sprawie  udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.24 

Sprawy różne: 

 

1. Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat przebiegu Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 

Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o., które odbyło się w dniu 2.12.2022r. 

Poinformowała, że uchwała dotycząca przedłużenia terminu wniesienia dopłat do spółki nie 

została przyjęta.  

Poinformowała o prośbie Prezesa Szpitala Barlinek w sprawie zapraszania go na posiedzenia 

Zarządu Powiatu, na których będą omawiane sprawy dotyczące spółki. 

Poinformowała o wniesionych uwagach do wypowiedzi zaprotokołowanych na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w sprawie składania propozycji wynagrodzeń w szpitalu. Poruszyła kwestię 

prośby złożonej przez Prezesa Zarządu Spółki dotyczącej przygotowania przez Szpital 

Programu Naprawczego jaki będzie przedstawiony do NFZ, który będzie stanowił odpowiedź 

na wniosek Zarządu Powiatu.  

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił informację o przebiegu spotkania Zespołu do spraw problematyki koncentracji 

działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim  w dniu 1 grudnia 2022 roku. 

Poinformował, że w spotkaniu zespołu uczestniczyli dyrektorzy ds. leczniczych szpitali. 

Przedstawił informacje na temat ustaleń jakich dokonano. Poruszył temat współpracy 

pomiędzy szpitalami. 
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3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o przedstawienie pisemnej informacji w sprawie zdarzenia mającego miejsce 

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy dotyczącego przemocy  wobec 

wychowanki ośrodka. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że po przekazaniu przez radnego informacji w tej sprawie niezwłocznie 

wystąpiono do dyrektora placówki o wyjaśnienia. 

 

4. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o przedstawienie informacji ile środków finansowych zostało dopłacone  

w 2022 roku przez Powiat Myśliborski z pominięciem działań inwestycyjnych, do 

funkcjonowania Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy oraz do Regionalnej 

Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad.25 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:10 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

…………………………… 

 

 


